東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 139/24-25

「藝術,我敢創! Art! WeCan! 2025 - 視藝創意活動日」

敬啟者:

為了激發學生創意及藝術潛能, 貴子弟已獲推薦參加由香港青年藝術協會舉辦的「藝 術,我敢創! Art! WeCan! 2025 - 視藝創意活動日」,並將參與互動式及多元化的一日視藝工 作坊。有關活動詳情臚列如下:

日 期:	四月十二日(星期六)
時 間:	上午 9:30 至 下午 1:00
集合時間及地點:	上午 9:15 / 青衣港鐵站 A1 出口
活動地點:	中華基督教會燕京書院(新界青衣牙鷹洲街12號)
解散時間及地點:	下午 1:15 / 青衣港鐵站 A1 出口
費 用:	全免 (須自行負責交通費用)
服 飾 要 求:	整齊夏季校服

請於三月三十一日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如對上述活動有任 何疑問,請致電 2443 9899 與莫綺雯老師聯絡。

此致 貴家長

> 東華三院馬振玉紀念中學校長 NGHs. C. V 東華三院 馬振玉 紀念中學 morial Colle ❷ 謹啟 (陳妙霞)

> > 家長聯絡電話:_____

二零二五年三月二十八日

		東華三院馬振玉紀》	念中學	班號:
		活動通告 139/24	<u>1-25</u>	
	<u>「</u> 藝術,	我敢創! Art! WeCan! 202	5 – 視藝創意活動日	
敬覆	者:本人為	班學生	之家長,已知悉有關	關活動安排。本人
	同意敝子弟参加「藝術	,我敢創!Art!WeCan!20)25- 視藝創意活動 B	日」。同時,定當督
	促敝子弟於參加上述活	動時,必須遵從負責老師	之帶領及指導。	
	不同意敝子弟参加上述	活動。		
	此覆			
東華	三院馬振玉紀念中學			
			家長簽署:_	
			家長姓名:_	
		學	:生手提電話號碼:_	
		·		

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 139/24-25 "Art! WeCan! 2025 – Creative Art Activity Day"

28th March 2025

Dear Parents

Your child has been recommended to join the an interactive and diverse one-day art workshop "Art! WeCan! 2025 – Creative Art Activity Day" organized by Hong Kong Youth Arts Foundation. It aims to inspire students' creativity and artistic potential. Your support and encouragement will be highly appreciated. Details of the activity day are as follows:

Date	:	12 th April 2025 (Saturday)	
Time :		9:30 am - 1:00 pm	
Gathering time & venue		9:15 am / Tsing Yi MTR Station Exit A1	
Vanua	:	The Church of Christ in China Yenching College	
Venue		(Address: 12 Nga Ying Chau St, Tsing Yi)	
Dismissal time & venue	:	1:15 pm / Tsing Yi MTR Station Exit A1	
Fee :		Free of charge (Transportation fee is not included.)	
Dress code	:	School summer uniform	

Please return the signed e-reply slip by 31st March 2025 (Monday). Please feel free to contact Ms. Mok Yee Man on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.